
Řádná schůze SRPŠ ZŠ Antonínská ze dne 6. 6. 2024 

 
Účast: Je přítomen nadpoloviční počet zástupců jednotlivých tříd – viz přiložená prezenční 
listina. Sdružení rodičů předsedá p. Chmelařová. 
 
1) Volba zapisovatele a ověřovatele. 
Zapisovatelem je navržena Jana Vojtová, ověřovatelem Marie Brichtová. 
Hlasování: 100% zúčastněných souhlasí. 
 
2) Budoucí volba nového předsedy a místopředsedy SRPŠ 
G. Chmelařová díky ukončení školní docházky svých dětí na ZŠ Antonínská bude s koncem 
června 2024 končit ve funkci předsedy SRPŠ. Také místopředsedkyně M. Zadražilová bude 
končit ve své funkci. Druhá místopředsedkyně Monika Vítková ve funkci místopředsedkyně a 
účetní SRPŠ pokračuje. Během příští schůze bude třeba najít nového předsedu SRPŠ a jednoho 
místopředsedu. Monika Vítková svolá schůzi SRPŠ příští rok (patrně v říjnu 2024) a vyzve 
sdružení k volbám. 
 
3) Předsedkyně navrhuje, aby se SRPŠ zúčastnili zástupci vedení školy již po čtvrthodině od 
začátku s cílem projednat co nejvíce témat navrhovaných rodiči prostřednictvím zástupců 
jednotlivých tříd. Členové SPRŠ nemají námitek. 
 
Následně se na schůzi dostavili zástupci vedení školy, a tudíž byla otevřena jednotlivá témata 
navrhovaná rodiči. 
 
Téma: Školská rada – změna. Stávající školská rada končí k 11. 7. 2024. Dne 7. 6. 2024 
prostřednictvím EduPage budou vyhlášeny volby do školské rady na další funkční období (do 
r. 2027).  
 
Téma: Přihlášky do prvních tříd. Hlásilo se zhruba 170 dětí, 72 dětí přijato. Spádové děti přijaty 
všechny, sourozenci všichni. 
 
Téma: Přijímací řízení. Na osmileté gymnázium přijati 2 žáci (loni 4), na sedmileté 5 žáků (loni 
3). Průměrné počty přijatých každoročně bývají jednotky případů, ale jsou velké výchylky 
(např. v r. 2018 bylo přijato 18 dětí). Přihlášek bývá každoročně podáváno kolem 10 na 
osmiletá gymnázia, kolem 20 na čtyřletá. Z devátého ročníku bylo na gymnázia přijato 8 
(hlásilo se 8), na obory s maturitou 27 (hlásilo se 31) a na učební obory s výučním listem 2 
(hlásili se 2). Celkově z 41 žáků 9. tříd přijato 37, z toho 24 na školu 1. volby. 
 
Téma: Sloučení pátých tříd do šestých tříd. Proběhne systémové sloučení do dvou tříd po cca 
27 žácích (více určitě nikoli, možná spíše méně kvůli dobíhajícím přijímacím řízení). Kritéria 
sestavení tříd: vyrovnanost třídních kolektivů postavená na rovnoměrném rozložení 
potenciálu dětí (nikoli vytvořit „áčkovou“ a „béčkovou“ třídu), budou vzaty v úvahu 
kamarádské vazby a také logika jazykových skupin. Složení tříd (resp. do které třídy bude 
jednotlivé dítě zařazeno) bude nejspíše oznámeno koncem června jednotlivým rodičům, nelze 
zaslat jmenný seznam složení tříd kvůli GDPR.      
Nadále zůstanou doplňkové hodiny ČJ a M pro nadané žáky.  
 



 
Téma: Lze dostat více než 3 čipy 
Reakce školy: Ano, je nutno zažádat u vedení školy, resp. paní Bozánovou.  
 
Téma: Organizace školního roku 2024/25 
Jako již tradičně bude začátkem července na webové stránce školy zveřejněna organizace 
příštího školního roku – termíny, události, přehled kroužků, rozvrhy, atd.  
 
 
Zápis vypracovala: Jana Vojtová, v. r. 
V Brně dne 6. 6. 2024 
 
Ověřila: Marie Brichtová, v. r. 
V Brně dne 6. 6. 2024 
 


